
Egil Martin Solberg <egil.martin.solberg@gmail.com>

Spm. fra Radio Haugland
2 e-poster

Dimmen Sofie Dege <Sofie-Dege.Dimmen@nfd.dep.no> 6. februar 2024 kl. 15:00
Til: "egil.martin.solberg@gmail.com" <egil.martin.solberg@gmail.com>

Hei, 

Viser til din forespørsel om ulovlig statsstøtte.

Du kan sitere kommunikasjonssjef Merete Bergeland Jebsen på følgende: 

Nærings- og fiskeridepartementet har overordnet ansvar for statsstøtteregelverket. Vi har imidlertid ingen rolle i enkeltsaker, og er ikke klageinstans for enkeltsaker om
offentlig støtte. Reglene om offentlig støtte sier noe om hva det kan gis støtte til, og hvordan støttegiver kan gå frem for å gi lovlig støtte. For å vurdere om det er snakk om
statsstøtte i denne situasjonen må det blant annet vurderes om støtten er gitt av statsmidler, og om støtten er gitt til en organisasjon som driver økonomisk aktivitet. Det må
også vurderes om støtten er brukt i henhold til støttereglene og i henhold til eventuelle føringer gitt ved tildelingen. 

 

 

 

Med vennlig hilsen,

Sofie Dege Dimmen

Seniorrådgiver kommunikasjon

Nærings- og fiskeridepartementet
Norwegian Ministry of Trade, Industry and Fisheries

E-post: sofie-dege.dimmen@nfd.dep.no

Mobil - Cell: +47 93 222 005

regjeringen.no/nfd – LinkedIn – X/Twitter

 

 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 6. februar 2024 kl. 15:58
Til: Gullik Maudal Huseby <gmh@advokatfirmaoglend.no>

FKH-saken.

Se vedlegget for mitt spørsmål til departementene.
I denne mailen foreligger et svar fra Nærings- og fiskeridepartementet.

KS-svar: Du kan sitere Tor Allstrin, områdedirektør for advokatene i KS.
Et kraftselskap organisert som et aksjeselskap er underlagt reglene i aksjeloven.
Det følger av aksl § 6-12 (1) at forvaltningen av selskapet hører under styret. Videre følger det av § 6-12 (3) at styret skal holde seg orientert om selskapets
økonomiskestilling og plikter å påse at dets virksomhet, regnskap og formuesforvaltning er gjenstand for betryggende kontroll. Av § 6-12 (4) følger det at styret skal foreta
deundersøkelser det finner nødvendig for å utføre sine oppgaver. Det er vanskelig uttale seg om en konkret sak som denne uten å ha alle fakta på bordet. Men generelt
hørerdet under styret å ta stilling til saker som innebærer større investeringer.

Dette blir forelagt jusprofessor i Bergen som har fått innsyn og kommer med kommentarer. Dette blir etterhvert en nyhetssak.

Dette til orientering.

Egil
[Sitert tekst skjult]
--
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and delete all informa�on and printed copies as soon as possible.
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